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Styrelsemöte 7 Region Väst  
2017-09-26 

 
Plats: Telefonmöte  
Tid:  Kl. 20.00 
Kallade:  Styrelsen och VL  

 
Styrelsen   

Erik  

Lennerstedt  

X Eva  

Lundell  

X Johnny 

Sandström  

 Anders 

Hedman  

X 

Malin Olin X Karin 

Meyer  

 Hans  

Rengman  

X Sandra 

Olofsson  

 

Anna 

Haglund 

X 

 

7.1  Öppnande av mötet 

 Ordförande Erik hälsade alla välkomna och öppnade mötet 
 

7.2  Godkännande av dagordning 

 Kvällens punkt är Friluftsakademin. 
 

7.3  Val av justerare 

 Eva Lundell valdes till justerare 
 

7.4  Protokoll 

Styrelseprotokoll tas upp på kommande fysiska styrelsemöte 
 

7.5  Ärenden 

 

7.5.1 Friluftsakademin 
 Styrgruppen för Friluftsakademin hade möte den 18 september där 

återkopplingar från bl.a. de olika regionerna diskuterades. 
 Från det styrgruppsmötet har det identifierats ett antal ”brännpunkter” som 

behöver diskuteras ytterligare innan nya beslut kan tas.  
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 Regionstyrelsen diskuterade frågeställningarna och beslutade följande: 
 

• Styrelsen anser att det underlag som delgivits styrelsen har varit 
bristfälligt för att ta ställning till samt vilket de primära frågorna är. Det 
saknas en mer djupgående konsekvensanalys för de beskrivna 
förslagen.  

• Styrelsen anser att dagens organisation bör behållas och utvecklas 
men att det behövs: 

o skapas en större tydlighet i utbildningsorganisationen 
o prioriteras att LA är involverade i utvecklingen av utbildningarna 

då de står för utbildningsbehovet 
o kommunikationen i organisationen behöver förbättras. 

• Styrelsen diskuterade möjligheten att det tillsätts en arbetsgrupp med 
representanter mer bred förankring på flera nivåer inom organisationen 
som kan fortsätta utvecklingsarbetet med Friluftsakademin innan 
eventuell organisationsförändring genomförs. 

 
 

7.6  Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

7.7  Protokollets delgivning 

 Styrelsen beslutade att protokollet kan delges i sin helhet 

7.8  Mötets avslutande 

 Ordförande Erik tackade alla och avslutade mötet 
 
 

Vid tangentbordet 
 
 
 
 
_______________________   
Anders Hedman    
Sekreterare     
 
 
 
_______________________  _______________________ 
Erik Lennerstedt   Eva Lundell 
Ordförande    Justerare   
 
 
 
 


